

SAMFÄLLIGHETSFÖRENINGEN APOLLOFJÄRILEN

STYRELSEPROTOKOLL NO 3, 2017-05-10

Närvarande:

Davor Maslovski	X	Ingela Nilsson	X	Eva Lindahl	X
Lars Lindström		Emilian A	x	Linn Jakobsson	X
Fredrik Pettersson	X				

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordföranden Davor Maslovski öppnade mötet.

§ 2 DAGORDNING

Dagordningen godkändes.

§ 3 EKONOMI / ENERGI

3.1 Avrapportering från kassör

Energi: förbrukning ligger något under budget.

Ekonomi: utan avvikelse.

Genomsnittliga förbrukning för första kvartalet 2017:

Varmvatten: 6,97

Kallvatten: 13,51

Energi: 3,46 MgW

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Protokollet godkändes, publicering av mötesprotokoll ska göras via anslagstavlor på förråd och på hemsidan. Utskick till styrelseledamöterna görs via mail.

§ 5 Redovisning av "trädgruppen"

Trädgruppen har haft genomgång av alla träd i området med en expert från kommunens parkförvaltning.

De flesta träden står på kommunens mark. Undantag är de som finns inne på området samt i Lilla skogen i kurvan på Lextorpsvägen. Vi (föreningen) får absolut inte ta ner träd som står på kommunens mark. Genomgången har uppdagat behov av gallring av skogspartiet i väster som gränsar mot området. En ny genomgång är planerad hösten 2017 och kommunen kommer då att ta de träd som de anser måste fällas. Kommunen har en policy: För varje nedhugget träd ska 2 nya planteras.

/Trädgruppen

§ 6 Redovisning av lekplatsgruppen

Leksaksgruppen har gått igenom alla lekplatser i området. Det är en del åtgärder som måste utföras samt en del förnyelser. Styrelsen planerar att ha en flerårig reparation/investering i våra lekplatser/grönytor. Det mest akuta är att åtgärda lekplats framför hus 16. Där måste rutschkanan tas bort av säkerhetsskäl(röta). Planen är att montera en ny. På samma lekplats är sandlådan full av kattavföring. Detta måste lösas och utredning pågår. På städdagen kommer tåget i västra området samt vipp gungan vid kompisgungan att tas bort av säkerhetsskäl. /Lekplatsgruppen

§ 7 Övriga frågor

- En mobilställning för att kunna hänga och piska mattor kommer att köpas. /Davor
- Frågan om en ny parkeringsplatser för husbilar i området har väckts. /Utredning pågår
- Nät och stolpar på fotbollsplan är delvis trasiga. Vi har begärt undersökning samt förslag på åtgärd från Farnatjänst i Vänersborg. Det kan dröja me svaret till hösten. /Davor
- Styrelsen anlitar Sven Bjurbäck som vaktmästare i området. Nu finns det 2 st vaktmästare i området.
- En brevlåda kommer att hängas upp på respektive områdets förråd. De ska utnyttjas som förslagslådor. I dem kommer vi också att lägga senaste protokoll från styrelsemöte. /Davor
- Ett nytt sparkonto öppnades i SEB. Det är ett konto med gemensamt dispositionsrätt av kassör och ordförande. / Avklarat
- Föreningen äger en skrivare som finns hemma hos kassören. Den skrivare ska vi använda om vi behöver skriva ut material som gäller föreningen.

- Bord och stolar vid lekplatsen med kompisgängen ska köpas. /Davor
- Asfalt: Målet är att asfaltera båda infarter + åtgärda ojämnheter i asfalt framför hus 30. Offerter samlas och arbetet utföres någon gång augusti-september. Information om det skickas i tid. /Davor
- Stenar som förstördes i vintras i västra området är beställda. /Davor

& 8 Nästa möte:

Nästa styrelse möte: 170614 kl 18.30 hemma hos Emilian

Vid protokollet 2017 05 15



Lars Lindström, Sekr



Davor Maslovski